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Toezegging Reactie 

1 Er komt een overzicht van de diverse projecten die onder dit 

beleidskader vallen 

Dit overzicht maakt deel uit van het algemene uitvoeringsprogramma 

laaggeletterdheid. Hierin is een eerste vertaling opgenomen van het 

beleidskader. Dit uitvoeringsprogramma wordt definitief uitgewerkt na 

vaststelling van het beleidskader door de raad. Het uitvoeringsprogramma 

wordt in januari 2020 aan het college aangeboden ter vaststelling. 

2 De uitvoeringsprogramma’s en kostenoverzichten komen naar 

de raad 

Zie ook hierboven. Er komt een overzicht van de diverse projecten die onder 

dit beleidskader vallen. De uitvoeringsprogramma’s van VVE, Taalhuis en 

Leerplicht komen vervolgens in Q1 2020 naar de raad. Ook het regionale 

werkplan WEB (wet educatie beroepsonderwijs), zou in Q1 beschikbaar moeten 

zijn. 

3 De wethouder neemt de suggestie mee of niet alleen 

dyslexieverklaringen maar ook bijvoorbeeld de gegevens van 

mensen met een hersenbeschadiging meegenomen kunnen 

worden  in de monitoring 

We nemen deze suggestie graag op in de ‘algemene toezeggingenlijst’, opdat 

beantwoording vanuit het ‘zorgdomein’ kan worden opgepakt (wethouder 

Krook). 

4 De resultaten dienen niet alleen via cijfers naar de raad 

gecommuniceerd te worden De wethouder neemt dit mee 

We brengen de gemeenteraad jaarlijks via een raadsmededeling op de hoogte 

van inzet en behaalde mijlpalen op de diverse programma’s. 

5 Er komt inzicht in het project begrijpend lezen van PO/VO 

scholen 

De vmbo scholen van OMO en SOM starten een project  op om 

kansengelijkheid te bevorderen. Taal wordt gebruikt als aanjager. 

Men zit nog in een oriënterende fase. We verwachten hierover meer 

duidelijkheid te krijgen na de jaarwisseling. Scholen geven aan hierin graag de 

eigen manier van werken en communicatie leidend te willen laten zijn. 

6 De wethouder verstrekt het verslag van het eerste gesprek met 

de adviesraad sociaal domein. 

 

De wethouder heeft op de vraag van D66 naar het verslag van de adviesraad 

sociaal domein toegezegd ‘na te gaan wat er mogelijk is’.  

De adviesraad sociaal domein is gevraagd om het college te adviseren op het 

beleidskader laaggeletterdheid. Hiervoor is de steller van het beleidskader in 

gesprek gegaan met de leden van de adviesraad. Het beleidskader is naar 

tevredenheid van de adviesraad aangescherpt en wordt gesteund met een 

positief advies aan het college. Het college ontvangt hiertoe een adviesbrief 

van de adviesraad; geen inhoudelijk verslag. 



7 Er komt een kansen/bedreigingen overzicht voor beoogd nieuwe 

locaties van de bibliotheek 

Wethouder Prent heeft aangegeven graag pragmatisch om te willen gaan met 

de vraag naar het effect van de sluiting van de bibliotheek-locatie aan de 

Blauwstraat en toegezegd deze vraag op te pakken. We nemen deze 

toezegging graag mee in de algemene toezeggingenlijst. 

 


